
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

    číslo 113                       6/2021 
 
 



Zasedání obecního zastupitelstva 
 

  Č. 29 ze dne 29. září 2021 
přítomno 6 zastupitelů z celkového počtu 7,  

hosté:  
Jaromíra Veverková 

 
Ze zasedání 

 

Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo rozpočtové opatření č. 4/2021 ze dne 

29. 9. 2021. 

 Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

Zastupitelstvo obce Kameničná vydalo Změnu č. 1 Územního plánu 

Kameničná. 

Kompletní dokumentace k nahlédnutí na webu obce nebo osobně na obecním 

úřadě.  

Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo smlouvu o právu provést stavbu 

inženýrské sítě a omezení užívání nemovitosti „Prostorová úprava křižovatky 

– veřejné osvětlení v k. ú. Slatina nad Zdobnicí“ mezi Správou silnic 

Královéhradeckého kraje, příspěvkovou organizací a Obcí Kameničná. 

 Schválení této smlouvy bylo nezbytným krokem na cestě k realizaci úpravy 

křižovatky na horním konci obce. 

Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí žádost o spolufinancování 

sociální služby Centrum denních služeb na rok 2022 Centra Orion, z.s. Bylo 

schváleno poskytnutí finanční částky ve výši 2 000,-Kč pro Centrum Orion, z.s. 

 Klientem uvedené sociální služby je nejméně jeden občan naší obce. 

Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 



 Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí informace zastupitelů a 
stížnosti občanů o možném nadměrném hluku vycházejícím z prostor areálu 
VIKA a.s. v nočních hodinách v poslední době. 

  
Věc byla řešena s majitelem tak, aby k nadměrnému hluku již nedocházelo. 
 

 Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

Č. 30 ze dne 25. října 2021 
přítomno 6 zastupitelů z celkového počtu 7,  

hosté:  
Jaromíra Veverková 

 
Ze zasedání 

 
 Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo rozpočtové opatření č. 5/2021 ze dne 

25. 10. 2021. 

 Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo smlouvu o poskytnutí mimořádného 

investičního členského příspěvku mezi Sdružením obcí Orlicko a Obcí 

Kameničná. 

 Příspěvek je rovnoměrně rozdělen na všechny členské obce a bude použit na 

nákup nové rolby pro úpravu stop v oblasti Suchého vrchu a Bukové hory. 

Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná projednalo žádost o finanční výpomoc 

Mateřské školy, Kameničná, okres Ústí nad Orlicí, a schválilo poskytnutí 

návratné finanční výpomoci ve výši 70 000,-Kč Mateřské škole, Kameničná, 

okres Ústí nad Orlicí. 

 Tato finanční pomoc je pro potřebu překlenutí období do obdržení dotace. 

Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí žádost o poskytnutí daru 

spolku Naše odpadky, z.s. 



 Nebyl nalezen důvod k poskytnutí daru uvedenému spolku. 

Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná zahájilo projednávání návrhů zeleně v okolí 

morového pomníku. 

 Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí zápis z dílčího přezkoumání 
hospodaření obce Kameničné za rok 2021 finančním odborem Krajského 
úřadu Pardubického kraje. Nebyly zjištěny nedostatky.  
 

 Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 
  Č. 31 ze dne 27. listopadu 2021 

přítomno 7 zastupitelů z celkového počtu 7,  
hosté:  

Jaromíra Veverková 
 

Ze zasedání 
 

Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 
6/2021 a schválilo rozpočtové opatření č. 7/2021 ze dne 29. 11. 2021. 
 

 Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo    
 

a) směrnici č. 1/2021 o inventarizaci,  

 b) plán inventur a jmenování komisí obce Kameničná k 31. 12. 2021. 

 Podklady k provedení inventur. 

Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo dohody o provedení práce mezi Obcí 

Kameničná a každým jednotlivým zastupitelem. 

 Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 



 Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí stav přípravy rozpočtu obce 

na rok 2022. 

Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo podání vybraných žádostí o 

poskytnutí dotace v roce 2022.  

 Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí informace starosty obce 
k nouzovému stavu a věcem souvisejícím s nemocí Covid-19. 

 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná projednalo žádost Mateřské školy, 
Kameničná, okres Ústí nad Orlicí, o možnost čerpání finančních prostředků ve 
výši 15 080,-Kč z fondu investic. 

  
V souladu s žádostí byla schválena možnost čerpání finančních prostředků 
z fondu investic v požadované výši. 
 
Mateřská škola jako příspěvková organizace obce musí postupovat 
v takovýchto případech tímto způsobem.  
 

 Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí návrh rozpočtu Mateřské 
školy, Kameničná, okres Ústí nad Orlicí, na rok 2022. 

 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí návrh střednědobého 
výhledu rozpočtu Mateřské školy, Kameničná, okres Ústí nad Orlicí, na roky 
2023 - 2024. 

 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.  Nehlasovali: 0 

 
 

 



Informace z obce 

Stav realizací ke konci roku 2021 

 V objektu zázemí hřiště byla realizována úprava elektroinstalace, vyrovnána 
podlaha ve skladu a položena dlažba, ke skladu přivedeno odpadní potrubí a pitná voda. 
Kde v minulosti nebyl dokončen strop se doplnil a využila se i vata, která zde byla již léta 
k dispozici. 
 Nové víceúčelové hřiště se reklamovalo a dokončovalo v průběhu 1. pololetí, 
poté bylo poměrně hojně využíváno, oblíbeným sportem se stal hlavně nohejbal. Byly 
dokončeny rozsáhlé terénní úpravy v areálu ze Veverkovými a navazujíce na nové 
hřiště. Nad novým hřištěm vznikla dlažební plocha, kam byly instalovány posilovací 
stroje ze zahrádky mateřské školy a na podzim k těmto strojům přibyl betonový stůl na 
stolní tenis. 
 Na části střešní krytiny nad obecním sálem byla provedena údržba a nový 
nátěr. 
 Ještě do konce roku obdržíme zbytek nových židlí do obecního sálu, čímž bude 
zcela dokončena 2. fáze této obnovy. Na tuto akci jsme získali dotaci z Programu obnovy 
venkova Pardubického kraje ve výši 110 000,-Kč. 
 Realizovala se odložená obnova hřbitovní zídky a přilehlého chodníku, několik 
obecních hrobů bylo dáno do pořádku i za pomoci obětavých občanů. Před hřbitovem 
byla instalována pamětní deska ku památce našich padlých v letech 1914 – 1918, kterou 
obci darovali manželé Jenčkovi. 
 Přes všechny peripetie se po výběru zhotovitele podařilo zahájit projektovou 
přípravu kanalizace s čističkou odpadních vod, nyní v prvotní fázi, zatím však bez 
větších komplikací. 
 Na zahrádce školky byla dokončena dlažba kolem budovy bývalé školy. 
 Několik komunikací v obci se dočkalo nového nebo opraveného povrchu, 
nejstarší žádosti dotyčných občanů, ke kterým cesty vedou, se datují až k létům 
2018/2019. Z obce byly na tyto opravy dohromady vynaloženy prostředky převyšující 
1 000 000,-Kč.  
 Z programu obnovy venkova Pardubického kraje jsme letos obdrželi dotaci ve 
výši 68 085,-Kč na částečné pokrytí obecní dotace směřující do místního obchodu pod 
názvem Provoz obchodu v obci Kameničná. 
 Zaměřili jsme se také na stav památných stromů ve vlastnictví obce. Jejich 
ošetření nás vyšlo na 52 091,-Kč, přičemž převážnou část jsme pokryli dotací 46 881,-
Kč z Programu péče o krajinu v roce 2021 z Ministerstva životního prostředí ČR. 
 Ke konci roku se také dokončuje projektová dokumentace na úpravu 
křižovatky na horním konci, kde by podle plánu měl již v roce 2022, konkrétně v létě, 
vzniknout kruhový objezd, který v místě konečně pomůže bezpečnému pohybu chodců 
nejen k tamní autobusové zastávce.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Připravili Lukáš Jirčík, Mgr. Šárka Grofová 

SVS upřesňuje MVO v souvislosti s ptačí chřipkou vůči malým 
chovatelům drůbeže 

 
Státní veterinární správa (SVS) upřesňuje mimořádná veterinární 
opatření s celostátní působností, která byla v souvislosti s ptačí chřipkou vyhlášena 
včera a nařizují zákaz chovu drůbeže ve venkovních prostorech všem chovatelům. 
Drobní chovatelé, u kterých není z objektivních důvodů možné chovanou drůbež trvale 
umístit a držet uvnitř budov v hospodářství, mohou využít výjimku. Mohou drůbež 
ponechat po dobu nezbytně nutnou venku, ale musí omezit venkovní prostory chovu, 
do nichž má drůbež přístup. Současně v co nejvyšší možné míře minimalizovat kontakt 
chované drůbeže s volně žijícími ptáky, například nepouštět chovanou vodní drůbež na 
volné vodní plochy, kde může docházet k jejím kontaktům s divokými kachnami 

Společenská rubrika 

Zastupitelstvo obce gratuluje našim váženým 

spoluobčanům, kteří v prosinci 2021 oslaví své 

významné životní jubileum. 

MARIE JIROUCHOVÁ  60 let 

JOSEF GRUND   75 let 

Gratulujeme a přejeme hodně zdraví! 

Dle předpisů o ochraně osobních údajů tzv. GDPR a 

metodiky Úřadu pro ochranu osobních údajů již není 

na dále přípustné v obecním zpravodaji uvádět u 

jubilantů jejich věk bez jejich předchozího písemného 

souhlasu.  

Věk bude uveden pouze u těch jubilantů, kteří se 

předem dostaví na obecní úřad a svůj písemný souhlas 

pro tyto účely poskytnou. 

https://espis.svscr.cz/eDeska/download.jsp?idPriloha=18894
https://espis.svscr.cz/eDeska/download.jsp?idPriloha=18894


či labutěmi. Nezbytné je rovněž zabránit kontaktu chované drůbeže s jinou drůbeží 
např. v sousedním chovu. 
 
„Upravené znění umožňuje chovatelům 
chovat drůbež ve venkovních 
prostorech, nicméně apelujeme na 
minimalizaci těchto prostor a prevenci 
před kontaktem s volně žijícími ptáky. 
Novelizované znění dává každému 
chovateli možnost přijmout adekvátní 
a v jeho podmínkách přijatelná 
opatření“ uvedl Zbyněk Semerád, 
ústřední ředitel SVS. „Jedná se 
o preventivní opatření s cílem zabránit 
dalšímu šíření ptačí chřipky, primárním cílem není represe,“ dodal Semerád. 
 

Až na výše uvedenou výjimku zůstávají až do odvolání v platnosti zbývající 
opatření. Všichni chovatelé drůbeže (včetně chovatelů holubů a běžců) musí podávat 
vodu a krmivo chovaným ptákům uvnitř hospodářské budovy případně pod 
přístřeškem, který zabrání jeho kontaminaci výkaly volně žijících ptáků. Stejně tak platí 
povinnost chránit skladované krmivo, stelivo a vodu před kontaminací trusem volně 
žijících ptáků.  Chovatelé registrovaní v ústřední evidenci hospodářských zvířat na 
jejichž hospodářstvích není drůbež či ptáky možno umístit do budov musí o této 
skutečnosti neprodleně informovat místně příslušnou krajskou veterinární správu. Tato 
povinnost naopak neplatí pro neevidované chovy. Nařízení dále chovatelům ukládá 
omezení pohybu v hospodářstvích jen na osoby, jejichž účast je nezbytná pro zajištění 
řádné péče o chovanou drůbež. 

V České republice bylo od konce září potvrzeno již pět nových ohnisek ptačí 
chřipky v chovech drůbeže. Nákaza byla potvrzena také u několika uhynulých volně 
žijících vodních ptáků v různých částech republiky. To svědčí o cirkulaci viru v populaci 
volně žijících ptáků a zvýšeném riziku výskytu nákazy na celém území ČR. Ve většině 
případů vyšetření prokázalo vysoce patogenní variantu subtypu H5N1, která může být 
potenciálně přenosná na člověka. Zatímco v předchozích letech začínala vlna ptačí 
chřipky v tuzemsku zpravidla po Novém roce, letos se tak děje již o několik měsíců dřív. 

K výraznému nárůstu počtu nových ohnisek ptačí chřipky, a to jak u volně 
žijících ptáků, tak v chovech dochází v celé Evropě. Nebezpečí zavlečení nákazy do 
chovů se vždy výrazně zvyšuje v souvislosti s migrací volně žijících ptáků. Na rozdíl od 
začátku roku 2021, kdy byl potvrzován zejména subtyp H5N8, je nyní dominantním 
cirkulujícím subtypem v Evropě subtyp H5N1, který může být nebezpečný i pro člověka. 

24.11.2021, Petr Vorlíček 
tiskový mluvčí SVS 



Covid-19

Důležité kontakty 

CENTRÁLNÍ INFOLINKA 

Telefon:  1212 
Linky 155 a 112 volejte jen případě 
vážných zdravotních problémů či ohrožení 
života.  

INFOLINKA STÁTNÍHO ZDRAVOTNÍHO ÚSTAVU 

Telefon: 724 810 106, 725 191 367, 725 191 370 

Linka je v provozu nepřetržitě. 

INFOLINKA KRAJSKÉ HYGIENICKÉ STANICE PARDUBICKÉHO KRAJE 

Telefon: 602 730 251 

Linka je v provozu: 

• v pracovní dny od 7:00 do 19:00 hodin 

• o víkendu od 9:00 do 19:00 

SPECIÁLNÍ INFORMAČNÍ LINKA PRO SENIORY 

Telefon: 800 200 007  

 

Platnou verzi opatření lze přehledně dohledat na portálu: https://covid.gov.cz/ 

Od pátku 26. listopadu 2021 00.00 hodin platí na území České republiky NOUZOVÝ 
STAV. Vláda ho vyhlásila na 30 dnů, tedy do 25. prosince 23.59 hodin. Kromě krizových 
opatření vyhlášených na základě ústavního zákona č. 110/1998 Sb., o bezpečnosti 
České republiky, nadále platí i mimořádná a ochranná opatření Ministerstva 
zdravotnictví vyhlášená na základě zákona č. 258/2000 Sb., o ochraně veřejného zdraví, 
ve znění pozdějších předpisů, a zákona č. 94/2021 Sb., o mimořádných opatřeních při 
epidemii onemocnění covid-19. 

https://covid.gov.cz/


 



 



 
Zdroje: Vláda ČR, Ministerstvo zdravotnictví ČR, Pardubický kraj. 



Kultura a společenský život 
 

 
 
Na podzim jsme pro občany připravili několik zajímavých akcí, v první řadě a po dvou 
letech, SETKÁNÍ SENIORŮ, 16. října v obecním sále s pestrým programem. Vystoupily 
děti z mateřské školy a taneční skupiny pod vedením Jitky Rolečkové. Následovalo 
občerstvení, přípitek a odpolední káva. Poté starosta obce seznámil přítomné 
s informacemi, co se za poslední roky v obci podařilo, co méně a co se chystá. Závěrem 
k diskusi probíhala projekce historických fotografií obce.  
 

 
 
 
 
 
 



 
 
30. října k nám zavítalo DIVADLO, konkrétně divadelní představení „I muži mají své …“ 
v podání spolku Na Skále z Helvíkovic. Jednalo se o komedii a velmi povedené 
představení, možná jedno z nejlepších, co jsme mohli v Kameničné dosud zhlédnout. 
 

 
 

 



KARETNÍ TURNAJ v „KOZE“ byl na programu 20. listopadu v přísálí obecního sálu. 
Jednalo se už o 3. ročník, přičemž v minulém roce se z obecně známých důvodů turnaj 
nekonal. Letos se však závazně přihlásilo 16 hráčů, z toho karbaníci místní, z Helvíkovic, 
Kunvaldu i Dlouhoňovic. Putovní pohár se v pořádku vrátil z Kunvaldu a letos zůstal 
takříkajíc doma. Výborný zvěřinový guláš k občerstvení připravil Honza Kalous a za 
odměnu, ale hlavně za předvedený karetní výkon, si odnesl i pohár za 1. místo. Hrály se 
3 kola po 40 minutách, na každé kolo se hráči znovu losovali ke stolům. Poté přišlo na 
řadu finálové kolo na 60 minut, podle pořadí za všechna předchozí kola. Každý si letos 
odnesl nějakou z cen. 
 

 
 

 
 

 
 
 
 



 
 
O první adventní neděli, která letos připadla na 28. listopadu, jsme slavnostně rozsvítili 
vánoční stromeček u obecního úřadu. O program se postaraly nejen děti z mateřské 
školy, ale i děti z družiny. Natrénovaly krásné vánoční písně a taneček. Družinové děti 
také vyrobily vánoční ozdoby, se kterými stromek nazdobily. Občerstvení tradičně 
zajistil Klub žen, ženy upekly voňavé linecké cukroví, připravily něco na zahřátí, a 
dokonce byla i česnečka. Pro všechny děti ještě připravily balíček s několika dárky. O 
ozvučení akce se postaral Vítek Beran a celý program byl po rozsvěcení stromečku 
zakončen ohňostrojem. 
 

 
 

Vážení spoluobčané, 
opět se nám blíží konec roku, nadešel čas adventu a očekávání příchodu nového roku 
2022 s novými nadějemi, plány a předsevzetími. 

Dovoluji si Vám nabídnout přehled běhu událostí v naší obci v tomto roce. 



Spolková činnost v obci za Sbor dobrovolných hasičů Kameničná bohužel 
nezapočala tradičním hasičským plesem v měsíci únoru. Alespoň okrskové závody 
v Dlouhoňovicích se tento rok konaly, i když s malým zpožděním. Hasiči v Kameničné 
letos prvně uspořádali na domácím hřišti novou netradiční soutěž, a i ta měla úspěch. 
Velmi významnou oblastí je práce hasičů s dětmi a mládeží, kteří se letos účastnili 
závodů v Mladkově a závodu požárnické všestrannosti v Dolní Čermné. Dobrým 
příkladem je i družstvo hasičů pod vedením Vladimíra Kotyzy ml., kteří se i velmi 
úspěšně účastnili řady tradičních i netradičních požárních soutěží v okolí. 

TJ Sokol Kameničná tento rok bohužel nemohl zorganizovat tradiční turnaj ve 
stolním tenise a Country bál. Ani Dračích lodí se letos žádné družstvo nezúčastnilo, 
jelikož se ve stejný den konaly Okrskové závody v Dlouhoňovicích. Dětský den se 
odehrál v srpnu ve spolupráci s Klubem žen a hasiči. I u sokola je záslužnou činností 
práce s dětmi, která probíhá prostřednictvím cvičebních hodin v prostorách obecního 
sálu či bývalé školy. Také pěvecký sbor při TJ Sokol, který zpestřuje Štědrý den vánočním 
zpíváním, nemohl vystupovat v Kapli Nejsvětější Trojice. 

Klub žen Kameničná z. s. nemohl uspořádat dětský karneval, ale postaral se o 
občerstvení na několika akcích, např. Kamenská pouť, Dětský den a Rozsvěcení 
vánočního stromu. 

Obecní knihovna v Kameničné tradičně zorganizovala pro děti konání letního 
Přívesnického tábora v době prázdnin a drakiádu v měsíci říjnu. 

 SPZ o. s. organizovalo úspěšný 13. ročník motosrazu Kameňák v areálu hřiště, 
dalším spolkům i obci bezplatně zapůjčuje vybavení jako stany 6x12, stany 6x3 či 3x3, 
velké výčepní zařízení, světla a další potřebné věci. 

Pan Bohumil Dušek stojí za dalším ročníkem Orlického Woodstocku, který 
proběhl koncem června. 

V červnu a září se uskutečnilo Vítání občánků v zasedací místnosti bývalé školy, 
kde jsme přivítali Viktorii Tejklovou, Ondřeje Kadiče, Anežku Cichockou, Andreu 
Zhurskou, Kryštofa Zolmana a Ondreje Nemce.  

Volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky konané ve dnech 
8.10. – 9.10.2021 probíhaly i v naší obci. Volební účast činila cca 74 %, všem občanům 
za jejich účast děkujeme. V roce 2022 nás čekají po 4 letech Volby do zastupitelstev 
obcí. 

Děkujeme touto cestou členům a členkám spolků naší obce za čas, aktivní práci, 
činnost a reprezentaci. Děkujeme i ostatním občanům, kteří se podílejí na pracovním, 
kulturním a sportovním dění v naší obci. 
 Děkujeme za spolupráci se společností VIKA Kameničná a.s. a ostatním firmám 
i živnostníkům v obci.  
Přejeme Vám pohodový advent, příjemné prožití vánočních svátků a mnoho štěstí, 

zdraví a úspěchu v novém roce 2022.   
                                                                    Lukáš Jirčík 

                                                                                  Mgr. Šárka Grofová 



 

 
 
 
 
 
 

Finanční podpora zemědělství s MAS ORLICKO 

Rostlinná i živočišná výroba na území Orlickoústecka může být obohacena o 
více než 9 milionů korun. Tento finanční objem vymezila MAS ORLICKO, z.s. pro 
podporu místních zemědělců. Vyhlášení výzvy pro podání žádosti proběhne během 
února a předcházet jí budou lednové semináře pro žadatele, kde se účastníci dozvědí o 
podmínkách výzvy včetně hodnotících kritérií. 

Samotná žádost bude podávána prostřednictvím Portálu farmáře a žádosti 
mohou být zaměřeny na investice do staveb, strojů nebo technologií v zemědělské 
prvovýrobě. Minimální finanční výše projektů musí být 300 000 Kč, maximální výše 
finanční podpory bude 3 000 000 Kč. Výše dotace 50-70 %. 

Více informací podá Ing. Alice Brožková, e-mail: brozkova@mas.orlicko.cz. 
Všechny veřejně dostupné informace stejně jako přihlašovací odkazy na 

semináře budou k dispozici na webu MAS ORLICKO, z.s.: mas.orlicko.cz. 

Již podpořené projekty najdete na webu: MASproORLICKO.cz. 
                                                                                          Kateřina Pešková, MAS ORLICKO, z.s. 
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Pozor na lákavé nabídky podomních prodejců 

Podomní prodejci přicházejí stále s novými praktikami. Většina z nich má škálu 
důvodů a příběhů, kterými se snaží získat vaši důvěru. Mnozí také moc dobře vědí, že 
v obcích a městech, kde je vyhláškou podomní prodej zakázán, se tímto jednáním 
dopouští protiprávního jednání. Ani to je od lehce nabitého zisku neodradí. 

V současné době, kdy lze v médiích slyšíme o „energetické krizi“ a některé 
společnosti oznamují konec, lze předpokládat i zvýšený počet podomních prodejců 
nabízejících právě výhodné smlouvy na dodávky energií. Dalšími a častými praktikami 
jsou nabídky různých služeb na výměnu zámků, služby kominíka či servis oken. Pozor, 
lze se také setkat s lákavou nabídkou „levného“ zboží, které na první pohled vypadá 
jako originál, ale originálem není.  
 
Policie proto radí: 
- Pamatujte, nikdy vám nedá nikdo nic zadarmo. 
- Nedůvěřujte cizím lidem a nikoho takového nepouštějte do svého bytu, obzvlášť 
v případech, kdy cizí osoba chce rozměnit bankovky, nebo se domáhá pitné vody. 
- Buďte obezřetní, opatrní a informace si prověřujte. 
- Nedovolte, aby na vás kdokoli činil nátlak a nutil vás k okamžitému rozhodnutí. 
- Nikdy neplaťte za nabízené zboží předem v hotovosti, bez sepsané smlouvy o koupi 
či prodeji. 
- Nesdělujte své osobní údaje a prodejce žádejte o kontakt, který si klidně hned 
vyzkoušejte a ověřte. 
- Nepodepisujte nic bez rozmyslu, pokud můžete, kontaktujte ihned členy rodiny nebo 
si nechte čas na rozmyšlenou. 
- V případě, že jste byli podvedeni, nebojte se obrátit na policii. 
V neposlední řadě nepodléhejte vidině rychlého zbohatnutí, výhodné koupě či dokonce 

výhry. V naprosté většině těchto případů se jedná o podvod. 

kpt. Mgr. Jiří Tesař 
koordinátor prevence  

KRAJSKÉ ŘEDITELSTVÍ POLICIE PARDUBICKÉHO KRAJE 

Kancelář ředitele krajského ředitelství 

Oddělení tisku a prevence 

Na Spravedlnosti 2516 

530 48 Pardubice 

 

 



Zprávičky ze školky a družiny 
 
Školní rok 2021/2022 jsme zahájili s počtem 19 dětí, z toho 3 dvouleté. Přivítaly 

se s devíti novými kamarády, seznámily se s kouzelnými slovíčky, která otevírají srdíčka 
a s pomocí příběhů a obrázků si vytvořily pravidla slušného a bezpečného chování. 

Pro jednodušší komunikaci s rodiči byla založena skupina na aplikaci WhatsApp, 
kde jim jsou poskytovány aktuální informace o dění ve školce. 

No a co se týká událostí v naší školce, byla opět zahájena čtvrteční výuka 
anglického jazyka a páteční výlety do lesa, což patří mezi pravidelné aktivity. 

V září jsme s dětmi navštívili oboru s daňky, muflony a jelenem Sika v sousedním 

Pěčíně. Dále se děti 16. října podílely na kulturním programu při setkání místních 
důchodců, kde jim byla odměnou čokoládová fontána. Následovalo odpoledne s rodiči 
plné různých úkolů a zakončené společným tvořením z přírodnin. 

Podzim se nezadržitelně blíží ke svému závěru, a tak nastal čas sbírání kaštanů, 
které jsme s dětmi ze speciální školy Žamberk a panem myslivcem Martinem Matyášem 
zavezli ke krmelci, kde se děti dozvěděli, jaká zvířátka bychom zde mohli potkat a jaké 
další dobroty jim myslivci chystají. 

První adventní neděle každoročně patří rozsvěcení stromečku, na které jsme 
společně s družinou nacvičili básničky, vánoční písníčky a krátké taneční vystoupení. 
Abychom pokračovali vánoční tématikou, navštívili jsme divadelní představení 
„Betlémský příběh“ na zámku v Potštejně. No a v pátek 3. 12. naši školku navštívil 
Mikuláš s andělem, ale i čert se ukázal. Děti si tak užily čertovský den a nyní jsou v 
očekávání příchodu Ježíška. Nějaké to cukroví jsme již s dětmi napekli, napíšeme dopis 
Ježíškovi, ozdobíme stromeček a budeme se těšit, co pod ním najdeme. 



Přejeme i Vám, kouzelné chvíle plné klidu a pohody u vánočního stromečku, ať 
si krásnou vánoční atmosféru přenesete i do dalších dnů po novém roce 2022. 

Kolektiv mateřské školy 
 

Po téměř roční nucené přestávce mohla v září opět zahájit provoz i školní 
družina.  V letošním školním roce se přihlásilo 11 dětí, 6 chlapců a 5 děvčat. 

Co nejvíce času jsme trávili venku, na novém hřišti, školkové zahrádce nebo na 
výpravách po okolí: navštívili jsme oboru s lesními zvířaty u Jedličků v Pěčíně, pouštěli 
draky, chodili na houby, vydali jsme se i do Helvíkovic hledat kešku.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



V listopadu jsme navštívili 
dětský filmový festival 
v Žamberku. 
Společně jsme dlabali dýně, 
smažili lívance nebo pekli 
svatomartinské rohlíčky. Od 
listopadu také 1x za 14 dní 
jezdíme do solné jeskyně. 
Společně s dětmi z mateřské 
školy jsme vystupovali při 
setkání seniorů a rozsvěcení 
vánočního stromu. 
Jsme moc rádi, že se 
můžeme scházet, podnikat 
spoustu zajímavých věcí a 
doufáme, že tomu tak bude i 
nadále. 

 
Klára Šubertová 
vychovatelka ŠD 

 
 

 

Helloween párty 

I cvičební hodiny se musí zpestřit a čím větší 

hloupost se vymyslí, tím větší z ní mají děti 

radost. A když jim ještě řeknete, že kdo 

přijde v kostýmu, dostane odměnu, úspěch 

je zaručen. Menší radost už měli rodiče, kteří 

šili kostýmy. Klasickou taneční hodinu zpestřila Pája Rolečková úkoly, které vedly 

k odměně. Zjistili jsme, že tmy se děti rozhodně nebojí. A když si na ruce navlékly svítící 

tyčky a tančili po tmě, odehrála se nám před očima duhová show.  I když je to americký 

svátek, nám to nevadilo. Společných akcí v této době není nikdy dost a každá příležitost 

se musí využít.                                                                             

Jitka Rolečková 



Drakiáda 

V neděli 17.10. na kopci u vodárny 

proběhla každoroční drakiáda. Počasí nám 

až na ledový vítr přálo a kolem druhé 

hodiny odpolední se na obloze objevili 

první podzimní draci, a dokonce i některá 

letadla na dálkové ovládání. Jako každý rok 

letce čekal i doprovodný program 

v podobě hádanek a úkolů a z nebe nám 

padaly bonbony. Zimu zahánělo teplé 

občerstvení. Cenu za nejuvláčenějšího 

draka si tento rok nikdo neodnesl a žádný 

drak také neodletěl, tak se můžeme těšit 

na další rok se všemi draky.                                                  

Pavlína Rolečková 



Zpráva TJ Sokol Kameničná 

Připravujeme a zároveň zveme (jestli Covid opatření dovolí): 
24. 12.  ve 22 hod. v kapli ZPÍVÁNÍ koled a vánočních písní   
27. 12.   pondělí od 13 hod. – tradiční turnaj tříčlenných družstev (podmínka 

jedna žena v týmu) ve florbale v sále - přihlášky u J. Kratochvílové do 
25.12. na tel. 731 449 736 

březen 2022   Valná hromada TJ 
2. 4. 2022    COUNTRY BÁL se skupinou KALUMET  
  

Přeji klidné svátky a ničím neohrožované vykročení do Nového roku… 
                                                                                                                 Jana Kratochvílová 

V sobotu 9. 10. 2021 jsme se vypravili na Okresní kolo 
závodu požárnické všestrannosti mladých hasičů, které se 
letos uskutečnilo v naší oblíbené Dolní Čermné. I letos jsme 
museli na místo přijet v předem daný čas, proto museli 
mladší i starší závodníci vyjet zvlášť. Naše nejmenší 

přepravoval avií Tomáš Aulich v doprovodu vedoucích Jaroslavy Kalousové a Lucie 
Kotyzové. Starší děti využily na přepravu nový Ford, který měl na starosti Vladimír 
Kotyza ml. V doprovodu vedoucí Simony Kotyzové. Na trať nám vyběhly celkem tři 
hlídky. Dvě mladší a jedna hlídka starších. Jako první se na start postavila hlídka velitele 
družstva Jana Mrklovského ve složení Filip Václavek, Petr Andrš, Štěpán Dufek a Jirka 
Vilček. Po chvíli se na trať vydala ryze holčičí sestava velitelky Viktorie Kalousové ve 

SDH Kameničná 



složení Isabella Szabó, Anežka Dufková, Dominika Kalousová a Julie Kalousová. Mladší 
jsme na závodišti stihli bohužel až po jejich výkonu, zato velice spokojené s umazanými 
tvářemi od párků v rohlíku, hranolek a kolči. Tato pozitivní nálada namotivovala 
družstvo straších natolik, že se na trať postavilo jen s malou trémou, ale o to s větším 
nasazením a odhodláním.  Družstvo starších reprezentovali: velitel družstva Vojtěch 
Veverka, Aleš Kaplan, Boris Berky, Lucie Lesáková a Eliška Veverková. Po zdolání všech 
překážek na trati si i naši starší dopřáli náležité odměny, i když o poslední hranolky i 
párek v rohlíku se svedl velký boj. Přestože jsme věděli o množství trestných bodů, 
domů jsme se všichni vraceli s dobrou náladou natěšeni na večer, kdy se měly zveřejnit 
výsledky. Po zveřejnění výsledků se nám všem objevil úsměv na tváři, protože naši 

mladší se umístili na krásném 12. 
místě ze 34 hlídek a starší obhájili 
místo 20. ze 42 hlídek. Všem dětem 
moc gratulujeme a děkujeme za 
vzornou reprezentaci, děkujeme 
také dětem, které se závodu 
neúčastnily, ale svůj tým 
doprovázely a společně s námi jim 
držely palce na trati. Děkujeme 
také všem, kteří se na přípravě dětí 
podíleli a všem vedoucím za kvalitní 
přípravu všech družstev. Doufejme, 
že se situace brzy uklidní a my se 
budeme na závodech scházet zase 
všichni společně.   Simona Kotyzová 

 
Dovolte mi na závěr roku několik řádků. V roce 2021 

jsme měly možnost uskutečnit pár akcí, i když nebyly úplně 
všechny. Ale i přesto jsme se setkaly na té poslední a za mě 
nejoblíbenější, a to rozsvěcení vánočního stromečku, na kterém 
se můžeme podílet. Dětem jsme mohly osobně předat drobné 
dárky a Vám ostatním jsme mohly napéct trochu cukroví a 
setkat se u vánočního stromečku. Děkujeme, že jste přišli. 

Děkujeme obci Kameničná za podporu a děkujeme 
všem, co nám pomáhají. 

Za sebe a za mé skvělé ženy ve výkonném výboru Vám ze srdce přeji vše nejlepší 
v novém, nadcházejícím roce 2022, pevné zdraví a klidné svátky plné pohody. 

Aneta Krejsová 
 

Uzávěrka příštího čísla bude 31. 1. 2022. 
Náměty a připomínky zasílejte na jitkaroleckova@seznam.cz 


